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Voorzitter 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 
arjan@zsvzidewinde.nl 

Secretaris Henk Hoefnagel 
Mesdaglaan 12 

5161 VB Sprang-Capelle 
06-12368356 
henk@zsvzidewinde.nl 

Penningmeester & 
Ledenadministratie 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 
piet@zsvzidewinde.nl 

   
Leden van bestuur   

Vice-voorzitter 
 

Desiree Zacht 
Hogevaart 17  

5161 PL Sprang-Capelle 
0416-560101 
desiree@zsvzidewinde.nl 

Badminton Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Judo 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Tafeltennis 
Clubblad 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 

 
 

  

Competitieleider Badminton Walter van der Lee 
0416 - 880745 
 

 

 
Contributie 2023 (per kwartaal) 
Badminton t/m 12 jaar 

13 t/m 17 jaar 
Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 26,00 
€ 32,50 
€ 45,00 
€ 32,50 

Contributie moet betaald zijn voordat het nieuwe 
kwartaal begint. 

Judo t/m 12 jaar 
13 t/m 17 jaar 
vanaf 18 jaar 

€ 24,00 
€ 29,00 
€ 32,50 

Bank: Regiobank 
 IBAN: NL02RBRB 0989975789  

Tafeltennis Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 35,00 
€ 25,00 

 

Inschrijfgeld 
Inschrijfgeld  

Badminton + tafeltennis 
Judo 

€   7,00 
€ 10,50 

 
 

 
Locaties, trainers/begeleiders, speeltijden 
Badminton 
 
 A. v. Herwijnen        
0416-283245 
 
 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 
 
 

 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 18.30 uur tot 20.30 uur 
van 20.30 uur tot 23.00 uur 
 
 

0416-273627 
 
 
jeugdgroep  
recreanten en 
competitie-
spelers 

 

Judo 
 
 P. Blom            
 06-15427867 
          
patrick@zsvzidewinde.nl 
   

Sporthal 
Mesdaglaan 
 
Vrijdagavond 

Mesdaglaan 4 
Sprang-Capelle 
 
van 17.30 uur tot 18.30 uur 
van 18.30 uur tot 19.30 uur 
van 19.30 uur tot 20.30 uur 

0416-274511 
 
 
groep 1 
groep 2 
groep 3 

Tafeltennis 
 
 P. Kievits          
0416-276979 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 20.00 uur tot 23.00 uur 

0416-273627 
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Beste Zidewinders, 

 

Eindelijk weer eens een enigszins normaal jaar. Alleen begin '22 nog even wat 

Coronamaatregelen, maar daarna konden we allemaal weer normaal sporten. 

Bestuurlijk is het jaar redelijk rustig verlopen, weinig gedoe met de gemeente 

en sportbonden. 

De Badmintoncompetitie is goed verlopen, ons team werd kampioen in hun 

klasse. Hierdoor spelen ze nu in een hogere klasse en met andere shuttles. 

Ondertussen kan ik melden dat ze in de nieuwe klasse zeer verdienstelijk derde 

geworden zijn. 

De judo heeft hun ritme met examens en de clubkampioenschappen weer 

opgepakt. 

Onze tafeltennissers vermaken zich prima op de donderdagavond in Zidewinde, 

samen met de badminton(n/st)ers. 

De Grote Clubactie is heel goed verlopen, nooit eerder hebben we zoveel loten 

mogen verkopen. 

 

Verder nodig ik jullie uit de verslagen uit dit clubblad door te lezen en wil ik de 

leden (vanaf 15 jaar) uitnodigen om onze Algemene ledenvergadering op 22 

maart bij te wonen. 

 

 

Met vriendelijke en sportieve groet, 

Arjan van Herwijnen 

Voorzitter Z.S.V. Zidewinde 

 

  



 

 

 

 

 

Gehouden op woensdag  23-03-2022 

Aanwezig   :17 leden en 4 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving : Stan van Kuijk 

 

Onze voorzitter, Arjan van Herwijnen, opent om 20.10 de Algemene Leden 

Vergadering. 

 

1. Opening. 

Arjan van Herwijnen heet iedereen van harte welkom op deze  Algemene 

Ledenvergadering van Z.S.V. Zidewinde. 

 

2. Notulen. 

I.v.m. de “WTBR” worden er nieuwe statuten opgemaakt door de notaris als de 

KvK de inschrijving van een 4e bestuurslid heeft verwerkt en bevestigd. 

Het verzoek of de fasering van de huur gymzaal Mesdaglaan doorgeschoven kan 

worden i.v.m. de coronamaatregelen is door de gemeente Waalwijk afgewezen. 

Tijdens de Lock down is er echter geen huur berekend door de gemeente 

Waalwijk op de uren dat wij noodgedwongen geen gebruik hebben kunnen maken 

van de gymzaal Mesdaglaan en sporthal Zidewinde. 

De notulen worden verder zonder op- of aanmerkingen, onder dankzegging aan 

onze secretaris, goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Hubert Veeke en Walter v.d. Lee. De kascommissie 

heeft de kas in orde bevonden en verleent namens de leden decharge bij de 

vaststelling van het boekjaar 2021. 

De kascommissie voor volgend jaar zal weer worden gevormd door Twan van 

Oosterhout en Henk Spuijbroek. 

Reserve voor volgend jaar zal Walter v.d. Lee zijn. 

 

  



4. Financieel verslag. 

Financieel gezien is het afgelopen jaar een positief resultaat behaald ook al is 

er door ons minder contributie geïnd. Hier staat tegenover dat vanwege de 

sluiting van de sporthallen ook veel minder zaalhuur en vergoeding aan 

trainers/begeleiders is betaald. 

In 2021 is er meer betaald aan de bonden (badminton en judo) i.v.m. een nota 

bijdrage NBB 2020. Deze is pas ontvangen door ons in 2021. Ook is de bijdrage 

aan de judobond hoger dan andere jaren i.v.m. een nieuwe toegepaste 

berekening. 

Vincent Zacht heeft een vraag over de begroting zaalhuur 2022. Deze zou lager 

moeten zijn volgens hem omdat wij op vrijdagavond sporthal Zidewinde niet 

meer huren.  

Het klopt inderdaad dat wij voor sporthal Zidewinde minder zaalhuren betalen 

maar de zaalhuur gymzaal Mesdaglaan is aanzienlijk hoger dan voorgaande jaren 

i.v.m. de afgelopen fasering van de huur. 

 

5. Bestuursverkiezingen. 

Arjan van Herwijnen en Henk Hoefnagel zijn aftredend en herkiesbaar. 

Aangezien er geen nieuwe kandidaten zijn zullen wij de komende jaren weer 

gebruik willen maken van hun inzet.  

Desiree Zacht is bijna 2 jaar bestuurslid. Zij zal volgend jaar tijdens de ALV 

pas aftredend en eventueel herkiesbaar zijn.  Deze uitzondering hebben wij 

gemaakt omdat er nu anders 3 bestuursleden aftredend zouden zijn en volgend 

jaar maar 1. 

  

6. Huldiging jubilarissen. 

Bas Grootswagers is 15 jaar lid van Z.S.V. Zidewinde. 

Bas bedankt voor je jarenlange lidmaatschap en hiervoor wordt hij bedankt met 

een mooie bos bloemen.   

Het afgelopen seizoen is ons herenteam badminton kampioen geworden.  

De leden van dit team krijgen een mooie bos bloemen overhandigd. 

Ook aan Riet van Campen onze hartelijke dank dat wij nog steeds een beroep op 

haar kunnen doen mocht dit nodig zijn. Ook zij ontvangt een bos bloemen. 

  



7. Pauze. 

 

8. Judo. 

Het ledenaantal is iets toegenomen het afgelopen jaar.  

Het afgelopen seizoen hebben wij enkele keren het sporten aangepast aan de 

corona-maatregelen. 

Ook is er een aantal keer op zaterdagmorgen de gymzaal gehuurd om te sporten 

omdat dit in de avonduren niet meer mocht. 

I.v.m. corona zijn de toernooien op een laag pitje komen te staan aangezien hier 

maar geringe belangstelling voor was.  

Vrijdagavond 25-03-2022 zullen er weer judo-examens afgenomen worden en op 

de laatste vrijdagavond voor de zomervakantie zullen er weer 

clubkampioenschappen gehouden worden incl. hapje en een drankje voor de 

judo-leden. 

Patrick Blom heeft wel het voorstel om de activiteitencommissie weer nieuw 

leven in te blazen. 

Het bestuur staat hier positief tegenover en zullen dit voorstel meenemen in de 

volgende bestuursvergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Tafeltennis. 

De tafeltennissers spelen voortaan ook op donderdagavond hun onderlinge 

wedstrijden omdat wij op vrijdagavond de zaal in sporthal Zidewinde niet meer 

huren. Dit bevalt overigens uitstekend. 

Op donderdagavond zijn gastspelers altijd van harte welkom maar de ervaring is 

dat deze geen lid worden van onze vereniging. 
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10. Badminton, jeugd. 

De 1e groep bij de jeugd is voldoende groot. Dit zijn ca. 10 leden. De ledenaantal 

bij de 2e groep blijft problematisch. Deze groep bestaat maar uit 4 leden. 

Arjan heeft geen competitieteam kunnen samenstellen i.v.m. het 

leeftijdsverschil van de jeugdleden. Ook de sterkte en niveau van deze leden 

loopt behoorlijk uiteen. 

Z.S.V. Zidewinde is aangemeld bij Go-Waalwijk. Hierop kunnen kinderen zijn wat 

voor soort sportaanbod er is in de gemeente Waalwijk.  Via deze site komen er 

wel kinderen om kennis te maken. Vroeger kregen kinderen op de basisschool 

een boekje met daarin ook Z.S.V. Zidewinde vermeld met de vrije inloopweken. 

Hierop kwam destijds meer reactie en dus ook nieuwe leden. 

Wij zouden in bijv. september zelf inloopweken of een ouder-kind toernooi 

kunnen gaan organiseren. 

 

11. Badminton, recreanten. 

Op donderdagavond is de  sfeer in de sporthal wel toegenomen nu er ook op 

deze avond competitie gespeeld wordt en de tafeltennissers aanwezig zijn.  

 

12. Badminton, competitie. 

Afgelopen seizoen hebben wij met 1 herenteam succesvol deelgenomen aan de 

competitie. Dit team is zelfs kampioen geworden.  

Walter v.d. Lee wil alle competitiespelers nog bedanken voor hun inzet ondanks 

de problemen die er het afgelopen seizoen zijn geweest. 

Volgend seizoen zullen wij weer deelnemen met 1 herenteam en zullen gebruik 

maken van de promotie naar een andere klasse. Zij zullen dan wel met veren-

shuttles moeten gaan spelen. 

Het bestuur en leden hebben hier geen bezwaar tegen ondanks dat de prijs van 

veren-shuttles hoger zal zijn dan hun nylon-soortgenoten. 
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13. Clubkampioenschappen. 

Er zullen dit jaar geen clubkampioenschappen gehouden worden voor badminton 

en tafeltennis.  

Bij de judo staan er wel clubkampioenschappen en examens gepland.  Zie 

agendapunt 8. 

 

14. Rondvraag. 

Henk Spuijbroek heeft 2 vragen over de VOG en UBO. 

Henk hoefnagel zal de UBO registratie gaan regelen. Dit moet overigens voor 

27 maart 2022 gebeuren bij de KvK. 

Arjan van Herwijnen zal de VOG aanvraag verzorgen voor onze 

jeugdleiding/trainers. 

 

In 2022 bestaat Z.S.V. Zidewinde 55 jaar en wij willen dit niet onopgemerkt 

voorbij laten gaan. 

Voor onze jeugdleden hebben wij een activiteit in gedachten en voor de 

senioren een feestavondje. 

Beide staan gepland voor juni 2022. In de begroting is hiervoor ook een bedrag 

opgenomen. 

Info hierover volgt z.s.m.  

 

 

15. Sluiting. 

Om 21.30 uur sluit Arjan, met dankzegging aan alle aanwezigen, de Algemene 

Ledenvergadering 2021 van Z.S.V. Zidewinde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 AGENDA JAARVERGADERING  2023 
 

1.  Opening. 

2.  Notulen. 

3.  Verslag kascommissie. 

4.  Financieel verslag. 

5.  Bestuursverkiezingen. 

Aftredend en herkiesbaar zijn: Desiree Zacht en Piet Kievits 

6. Statutenwijziging 

7. Huldiging jubilarissen. 

 

 

 

 

8.  Pauze. 

9.  Judo.  

10.  Tafeltennis. 

11.  Badminton, jeugd. 

12.  Badminton, recreanten. 

13.  Badminton, competitie. 

14.  Clubkampioenschappen. 

15.  Rondvraag. 
Vragen bij voorkeur vooraf schriftelijk indienen bij het bestuur. 

16.  Sluiting. 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

Door de corona pandemie ziet het financieel overzicht van 2022 er natuurlijk 

anders uit dan dat we begroot hadden. 

Gelukkig beïnvloedde de pandemie alleen aan het begin van het jaar de 

mogelijkheden tot spelen. 

Dat is ook de reden dat de uitgaven aan zaalhuur en begeleiding aanzienlijk lager 

zijn dan begroot. Verder kwam er in augustus nog een teruggaaf van zaalhuur van  

€610,35 over het jaar 2021. 

Aan de uitgavekant valt op dat er veel meer aan sportartikelen is uitgegeven dan 

begroot. Daarvoor zijn twee oorzaken. De eerste oorzaak is dat een aantal 

badmintonleden sportkleding heeft besteld. Onze vereniging heeft dit bedrag 

van €614 voorgeschoten en dat is later door onze leden terugbetaald.  

De tweede reden is dat ons competitieteam in 2022 kampioen is geworden en 

promoveerde naar een afdeling waar met (aanzienlijk duurdere) veren shuttles 

gespeeld moet worden. 

De post drukwerk en porto is wat hoger uitgevallen omdat we een advertentie in 

de Verenigingskrant hebben laten zetten. 

Ook representatie is wat hoger uitgevallen i.v.m. het afscheid van een aantal leden 

dat hielp bij onze judoafdeling én we een kampioensteam hadden. 

Het begrote bedrag voor het 55 jarig jubileum is hoger uitgevallen, omdat we 

voor onze jeugd iets extra’s hebben gedaan. 

Aan de inkomstenkant is het fijn dat zowel sponsoring als de Grote Clubactie 

meer hebben opgeleverd dan we hebben begroot. 

Leden die zo hard aan de verkoop van deze loten gewerkt hebben; hartstikke 

bedankt.  

  



Natuurlijk moeten we onze sponsoren ook enorm bedanken voor hun steun het 

afgelopen jaar. 

De inkomsten aan contributie zijn moeilijk precies te berekenen. De begroting 

wordt gemaakt aan de hand van het aantal leden aan het begin van het jaar. 

In de loop van het jaar kan er van alles gebeuren en dat is moeilijk in te schatten. 

Op de begroting voor 2023 zie je dat de contributie voor badminton en judo 

opnieuw wat hoger is ingeschat. Aan het eind van afgelopen jaar zijn er nieuwe 

jonge leden bijgekomen. Vandaar de wat hogere begroting. 

Ook de jeugdsubsidie valt hoger uit dan afgelopen jaar, omdat er nieuwe 

jeugdleden bijgekomen zijn. 

Naar verwachting gaat ook de stichting Sydewende (de kantine) dit jaar wat 

uitkeren. Iets waar we heel blij mee zijn. 

Aan de uitgavekant is er veel minder begroot voor activiteiten dan afgelopen jaar. 

De reden daarvoor moge duidelijk zijn. 

 

Hebben jullie ideeën hoe we onze financiële ruimte wat kunnen vergroten of ken 

je bedrijven die ons willen sponsoren? 

Laat het op de Algemene Ledenvergadering op 22 maart a.s. horen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Piet Kievits, 

Penningmeester 
 

 

 

  



Financieel overzicht 2022 

 
 

 

 

 

Deze pagina is leeg in deze webversie.  



BEGROTING 2023 
  

 

 

 

Deze pagina is leeg in deze webversie.  



 

 

 

 

 

ZSV Zidewinde behaalt de derde plaats! 

Bondscompetitie 2022/2023. 

Afgelopen donderdag alweer de laatste competitie wedstrijd gespeeld tegen de 

nummer 2. Het doel was om minstens 2 punten te pakken. Daarmee zouden wij 

gelijk komen met Geldrop. Met 3 punten zouden wij er voorbij zijn en derdes 

worden. De start van onze wedstrijd tegen Lieshout, die was niet zo best. De 

1ste en de 2de dubbel werd verloren. Dus we hadden iets goed te maken met de 

enkels. Die waren zeker de moeite om te kijken. Zo nu dan werd er emotioneel 

gereageerd. Het waren zeer spannende partijen.  

Met een tussenstand van 3-3, was ons doel gehaald. Na de laatste 2 dubbels was 

de eindstand gelijk. Gelijk spelen tegen de nummer 2, dat is goed te noemen. 

Gefeliciteerd Jurgen van Elderen, Hubert Veeke, Hannan Tuarita, Andre 

Lindeijer, Vincent Zacht en Walter van der Lee met de derde plaats! 

 

 
 

Een zeer mooie prestatie van ons mannenteam. Een klasse hoger en de nylon 

shuttle ingeruild tegen de veren shuttle. Wij hebben de aanpassing moeiteloos 

gemaakt. En het smaakte echt naar meer. Wij hebben echt hele mooie 

wedstrijden gespeeld en ook gezellige tegenstanders. 

Na een mindere start van de competitie, is ons team in vorm gekomen en 

begonnen we echt punten te pakken. In deze poule was SHOT echt te sterk 

voor ons. Die partijen waren even doorbijten voor ons. Dat blijkt wel uit het 

punten verschil. Na onze winst in de uitwedstrijd tegen Geldrop, blijkt dat zij 



de club zijn waar wij het grootste gevecht mee hebben. Dat zijn de leuke 

uitdagingen, dat maakt de sport mooi!  

Dat we een mooi team hebben, dat is wel duidelijk. We hebben ook iedereen 

nodig om tot dit resultaat te komen. Iedereen bedankt voor de steun die wij 

kregen in onze thuiswedstrijden. Dat heeft zeker geholpen. We zien jullie 

toeschouwers graag weer volgend seizoen.  

Mannen, dank jullie wel weer voor een mooi seizoen!  

Gr. Walter vd Lee 

Competitieleider ZSV Zidewinde. 

 

Ow ja, onderlinge ranglijst. Iedereen scoort een dikke voldoende.  

 

Om de motivatie hoog te houden. De oudjes doen het nog goed! 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dames- , heren- en kinderkapsalon 

Raadhuisplein 9   

5161 CG Sprang-Capelle 

 
Tel. (0416)282055 

www.kapsalonlookz.nl 
 

 

 

 

 

  



  

 

 

 

 
 Jaarverslag judo 2022 
 

 

Gediplomeerde leraren 

 

De judolessen worden verzorgd door Patrick, 

gediplomeerd judoleraar JBN / NVJJL 

 

Vrijwilligers die ons tijdens de lessen ondersteunen. 

Gert-Jan, Rob, Remco, Youri , Daan en Tijn 

 

 

Lestijden 

 

De judolessen worden ook dit jaar weer gegeven bij de Willem Alexanderschool 

aan de Mesdaglaan 4 Afgelopen jaar zijn de lestijden evenals de 

groepsindelingen ongewijzigd gebleven. 

groep 1 leeftijd   6 t/m   9 jaar lestijd 17:30 tot 18:30 

groep 2 leeftijd   9 t/m 12 jaar lestijd 18:30 tot 19:30 

groep 3 leeftijd 12 t/m … jaar lestijd 19:30 tot 20:30 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Judo examens 

 

 

De judo examens worden 2x keer per jaar gehouden. Afgelopen 

jaar hebben ze plaatsgevonden in maart en in december.  

Alle deelnemende judoka’s hebben voor alle papa’s en mama’s – 

broertjes en zusjes, opa’s en oma’s al hun vaardigheden op judo 

gebied kunnen demonstreren.  

Na afloop konden ze allemaal hun nieuw behaalde band of slip aan de 

familieleden laten zien 

 

 

 

 

 

Clubkampioenschap 

 

Dit jaar weer zoals vanouds op de laatste 

vrijdag van de zomervakantie het judoseizoen 

afgerond met de clubkampioenschappen en 

aansluitend afgesloten met een hapje en een 

drankje. 
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Hajime 

 

Ook dit jaar heeft Noah deelgenomen aan het Hajime toernooi. 

 

Is een onderlinge competitie met 5 judo verenigingen uit de buurt: 

• Eerste judoclub Kaatsheuvel,  

• Judovereniging Drunen,  

• Budovereniging Asahi uit Waalwijk,  

• Nintai uit Raamsdonk en  

• ZSV Zidewinde 

 

Het toernooi wordt gehouden bij Asahi of bij Nintai 

Het is een vaantjes toernooi betekend: 

Gele vaan  40 punten of tweede keer deelname 

Oranje vaan  80 punten 

Groene vaan  120 punten 

Blauwe vaan  160 punten 

Bruine vaan  200 punten 

Zwarte vaan  240 punten 

Bronzen medaille  300 punten 

Zilveren medaille 360 punten 

Gouden medaille 420 punten 

Grote beker 550 punten 

Kleine beker 850 punten 

 

 

 

 

 

  



 
 

 

 

 

 

 

Als tafeltennissers hebben we een heel goed jaar achter de rug. 

De opkomst was geweldig, vaak 100 procentjes en de sfeer op de 

donderdagavond vinden wij super. 

De gezellige drukte van de leden van Pro Patria, die we later ook in de kantine 

weer zien.  

Onze badmintonleden, die ook heel fanatiek tegen de shuttles meppen. 

De badmintoncompetitie, waarin enorm fanatiek gespeeld wordt. 

Het enige waar we ons wat zorgen over maken is dat er geen nieuwe leden 

bijkomen. 

Ons jongste lid is inmiddels vijftig jaar geworden en daarmee gaat de 

gemiddelde leeftijd wéér wat omhoog. 

Ken je mensen die graag willen bewegen en een gezellige avond willen hebben; 

maak reclame voor tafeltennis. 

Het is een sport die je tot op hoge leeftijd kunt beoefenen. 

 

 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


